
 

 

In dit nummer: 

 

Trainerspraat  

Sander Bakhuis, pag. 6 

 

De ASC’er Herman 

Hoorn, pag. 7 

 

Kop ‘em in door Geralt 

Weijdeman, pag. 11 

 

Verder: 

 

Het verhaal  

achter Heren 9.  

Hoe dit nieuwe team 

tot stand kwam.  

pag. 14, 15 

Trainerscursus  

Na een opleiding voor 

mini-pupillentrainers 

begin dit jaar nu ook 

geslaagden voor de   

E-pupillen-trainers. 

pag. 17 

Hoofdredactioneel commentaar 
 

Eindredactie 

Arjan Bosch, Bea Slotman 

 

 

Redactie 

Arjan Bosch, Kristian  

Giesen, Wiltjo Koster,  

Bart Lindeboom, Bea  

Slotman, Arjen Stokvis, 

Brian Stokvis. 

 

 

Fotografie 

Kristian Giesen, 

Bea Slotman 

COLOFON 

Onderweg 

DEZE NIEUWSBRIEF NIET MEENEMEN A.U.B.   OOK TE DOWNLOADEN/LEZEN OP WWW.ASC62.NL 

De wintertijd is inmiddels ingegaan en de lichtmasten branden bij de vroege 

jeugdtrainingen weer volop. De seizoenen veranderen en ASC'62 beweegt 

mee. De club gaat mee in de vaart der volkeren en het gloednieuwe sport-

complex aan de Haersolteweg voldoet aan de eisen van deze tijd.  

Sinterklaas is weer in het land en voor ASC'62 heeft de bebaarde kinder-

vriend een hele reeks kleedkamers meegenomen. Het was de afgelopen  

tijd flink passen en meten, maar met een beetje goede wil van iedereen is 

de overlast tot een minimum beperkt gebleven.  

Ook de redactie van deze nieuwsbrief is weer aan de knutsel geslagen.  

Uiteraard is een rondgang door het nieuwe onderkomen gemaakt;legt een 

trainer zijn visie op het voetbalspelletje uit en geven de eerste elftallen de 

stand van zaken weer. Bij het schrijven van dit commentaar wordt al vol 

verwachting uitgekeken naar zaterdag, waar ASC'62 (pupillen F4) een  

kampioenschap heeft te vieren. Het is het succes dat door randvoorwaarden 

als een goede accommodatie mogelijk wordt gemaakt. Dat er nog velen  

mogen volgen!                                                       

                                                    Arjan Bosch (arjanbosch@hotmail.com)   
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VierVierTweet 

De scheidsrechter heeft op z'n fluit geblazen en Mart 

maakt al snel een een-tweetje met Ferron, die de bal 

achter zijn standbeen doorgeeft aan Sem. De andere 

Sem ligt al op snelheid, passeert een tegenstander 

en geef de bal af op Troy, die met een lange bal 

Luuk in stelling brengt. Sven maakt een diepteloop, 

waarmee hij ruimte creëert voor Denny, die deze 

ochtend op het middenveld - met de punt naar voren 

- is geposteerd en opvalt door zijn tactisch slimme 

contralopen. Luuk kiest echter voor de dribbel en zet 

met een splijtende pass Isa vrij voor de doelman. 

Die duikt naar links, waarna de behendige aanvaller 

rechts de ruimte kiest, doorloopt en op de doellijn 

nog even wacht op de aanstormende teamgenoten 

voor ze het laatste zet geeft. Weer een doelpunt 

voor F4, dat deze najaarscompetitie overwinning na 

overwinning boekt. Leiders Ellen Gort en Werner van 

Eerbeek maken aan de kant een high-five, een salto 

achterwaarts en een flikflak over het hele veld ten 

teken dat ze tevreden zijn. F4, kampioenen, gefelici-

teerd! Jullie zijn dit keer de Helden van de Maand!    

Stabij spreekt 
 

Helden van de maand 

“Wij stellen belang in anderen  
wanneer zij belang stellen in ons” 

Asc'62 Heren 2 hebben een nieuwe uitdaging  
in de volgende beker ronde.  
Hoofdklasser Schalkhaar 2 is de opponent.  
 
Wanneer komen de foto's van bakfeest  
op de site?  
 
@Krissiejj89 ik heb men best gedaan om er  
toch wat van te maken;)! Welterusten schat!!  
 
Ruud wil niet trouwen in Utopia #utopia #utopiaNL  

- Tristan Breukelman 
 
 

 
- Joost van Leussen 
 

 
- Lisa Farjon 

 
 

- Dick Kroon 

https://twitter.com/Krissiejj89
https://twitter.com/hashtag/utopia?src=hash
https://twitter.com/hashtag/utopiaNL?src=hash
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Het wordt guurder op de velden en het meenemen van een paraplu en dikke jas is 

geen overbodige luxe. 
 
Marcel Waaijer en het bestuur zijn een contractverlenging met nog een jaar  

overeengekomen. Ook het seizoen 2015 -2016 zal hij verantwoordelijk zijn voor de  
eerste selectie. Wij feliciteren Marcel en ook onszelf hiermee en hebben er alle  
vertrouwen in dat hij in staat is het maximale uit deze groep te halen. 
Sander Volkerink (trainer Dames 1) heeft aangegeven dat het na 3 jaar de tijd is 
voor andere uitdagingen en zal de dames dus aan het einde van het seizoen gaan 
verlaten. 
Voor de rest van het kader streven we ernaar om direct na de winterstop duidelijk-

heid te hebben over het volgende seizoen. In de praktijk lukt dit niet altijd. 
 
We zijn net begonnen met het seizoen 2014 – 2015 en dan moet je al weer bezig 
met het volgend seizoen. Dat is best lastig omdat je nu beslissingen neemt op  
basis van de huidige informatie. Uiteraard kan de wereld er volgend jaar anders 
uitzien. Daarom vinden wij het ook belangrijk dat we met elkaar praten binnen  

onze vereniging en tegen elkaar zeggen wat er goed gaat, wat er minder goed  

gaat en wat de wensen zijn. Alleen op basis hiervan kan het bestuur verantwoorde 
beslissingen nemen. Het bestuur is er immers niet voor zichzelf maar voor jullie als 
leden. Daarbij is het wel een feit dat we niet aan ieders wensen tegemoet kunnen 
komen, als was het alleen al omdat deze wensen tegenstrijdig kunnen zijn. 
 
Voor wat betreft de prestaties van onze teams zijn de resultaten wisselend. Bij de 

pupillen kan dit komen door een onjuiste indeling en/of onervarenheid van het 
team. Bij de voorjaarsreeks, waarbij er een nieuwe indeling plaatsvindt op basis 
van rangschikking in de klasse, kan de wereld er opeens heel anders uitzien.  

VAN DE BESTUURSTAFEL 

Heren 1 heeft het linker rijtje bereikt en de Dames presteren naar verwachting in de eerste klasse. Heren 2 heeft 
een periodetitel te pakken dus zijn in ieder geval verzekerd van nacompetitie. Uiteraard is het kampioenschap de 
snelste weg voor promotie. Ook Heren 3 draait bovenaan mee. Ik ga niet alle teams bij langs want op voetbal.nl 
kun je zelf per team de prestaties bekijken. 

Zorgen zijn er wel voor wat betreft de junioren. Zorgen om zowel aantallen als prestatie en in veel gevallen heeft 
dit met elkaar te maken. Ook onze buurvereniging heeft hiermee te maken en er zijn gesprekken gaande hoe we 

dit samen op kunnen pakken in het belang van de voetbalsport in Dalfsen. 
 
Als het goed is (uiteraard met de kennis en wetenschap van nu) worden de nieuwe kleedkamers op korte termijn 
in gebruik genomen en kan de volgende fase ingezet worden: het afmaken van de renovatie van de oude kleed-
kamers. Daar moet nog heel wat gebeuren zoals nieuwe douchesystemen, nieuwe plafonds en het bewerken van 

de muren. Als alles volgens planning verloopt moet het klaar zijn net na de winterstop. 
Voor de bouw geldt uitdrukkelijk dat we het met elkaar doen zodat we na afloop kunnen zeggen “ook dit gebouw 
was eigen werk”. Dus mocht je nog ergens tijd vrij kunnen maken: Arno is het aanspreekpunt voor de vrijwil-
ligers. 
 
Als bestuur zijn wij, naast het regelen van de lopende zaken, bezig met het maken van een 5-jaren plan op finan- 

cieel gebied. De input, welk kader en middelen zijn we nodig om beter te presteren, kan omgezet worden in geld 
en we weten dat deze bron niet onuitputtelijk is. Wanneer we weten wat we willen moeten we dit afzetten tegen 
wat we financieel kunnen en daarna keuzes maken. We kunnen immers niet alles. 
 
10 December houden we onze najaar-ledenvergadering. Deze begint om 20.00 uur in ons clubgebouw. Wanneer 

iemand nog speciale punten heeft die hij/zij wil bespreken dan kan dit via de secretaris aangegeven worden. 
 

Tot slot willen wij als bestuur iedereen bedanken die mee heeft kunnen doen met de obligatielening. Wij snappen 
uiteraard dat niet iedereen die mogelijkheid heeft en dan is het goed te beseffen dat wij als vereniging hier nie-
mand op aankijken of aanspreken. Alle leden zijn gelijk met gelijke rechten en plichten en we laten elkaar vrij in 
de keuzes. 
Wel moeten we oppassen dat we de plichten (o.a. vrijwilligerswerk) niet meer zien. We willen als bestuur niet toe 
naar een verplichting om als ouder vrijwilligerswerk te doen, iets wat overigens bij diverse verenigingen in de 
regio het geval is.  We hebben het nog steeds zo kunnen redden maar zijn daar wel de hulp van alle leden bij 

nodig. Vrijwilligerswerk geeft naast voldoening ook sociale contacten en saamhorigheid.  
 
Wij zien jullie graag allemaal op 10 december op de ledenvergadering. 
 
Namens het bestuur, Bert Visscher, Voorzitter 
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  Heren 1 

De eerste thuiswedstrijd had een mooie  
volwassen driepunter opgeleverd tegen Enter 
Vooruit. Een week later stond de verre uit-
wedstrijd tegen DZSV uit Dinxperlo op het 

programma. De terugreis gaf meer reuring 
dan de wedstrijd zelf.  
 
Een teleurstellende 2-2, de gehele tweede helft 
speelde ASC tegen 10 man, werd meegenomen 
naar Dalfsen. En hoe! De buschauffeur had blijk-
baar de navigatie ingesteld op de kortste weg, want 

elk dorpje, steegje en gehucht werd aangedaan op 
de terugreis, die dan ook een uur of twee duurde.  
 
Onder een prachtig nazomers zonnetje werd een 
week later de strijd aangegaan op het eigen Gerner 

tegen Den Ham. De Hammenaren hadden iets goed 

te maken, want werden vorig seizoen van het eigen 
veld geblazen met 7-1. De gehele wedstrijd wervel-
den de gasten over het veld met aan het eind van 
de wedstrijd een verdiende 3-2 voor de gasten, die 
dit seizoen hoge ogen lijken te gaan gooien. De drie 
hierop volgende wedstrijden konden de Dalfsenaren 
de borst nat maken. 

 
De eerste van deze reeks was een uitwedstrijd te-
gen titelkandidaat Be Quick '28. In een alleraardig-
ste eerste helft kon men Be Quick '28 redelijk een-
voudig bijbenen, na rust schroefde de thuisploeg 
het tempo op en de duimschroeven aan. Hierop 
volgde de logische 1-0 voorsprong die tot het einde 

werd vastgehouden. Al was het aan de Zwolse goa-

lie te danken, die in de extra tijd met een katachti-
ge reactie een zeker lijkende gelijkmaker uit het 
doel ranselde. Teleurgesteld droop ASC puntloos af.  
Midweeks kwam eersteklasser Go Ahead Kampen 
op bezoek. De eerste ronde van de knock-out fase 

van het bekertoernooi. Deze tegenstander bleek 
een maatje te groot en schakelde ASC met 4-1 uit.  
Toch blijft het spel van de Dalfsenaren een stijgen-
de lijn vertonen en met opgeheven hoofd ontving 
men de zaterdag erna de gedoodverfde  
titelkandidaat FC RDC.  

Heren 1 recht rug na moeizame opening 

Wederom was er door 
de Deventernaren een 
blik nieuwelingen, van 
hoofdklasse tot top-

klasse spelers, losge-
trokken en de ene na 
de andere grote over-
winning werd neerge-
zet. Vandaag zou alles 
anders blijken. Nadat 
de gasten met 1-0 voor 

waren gekomen, brak 
wederom de wedstrij-
dinstelling deze ploeg 
op. ASC zette zijn tan-
den in de wedstrijd en werd in de 94e minuut beloond met 

de dikverdiende gelijkmaker. Het eerste en tot nog toe 

enige puntverlies was een feit voor de Deventernaren. 
 
Op 18 oktober moest het restant met tien man gespeeld 
worden uit tegen IJVV. Alles werd in deze 45 minuten in 
het werk gesteld om de 0-0 tussenstand om te buigen 
naar een overwinning, maar het mocht niet baten. IJVV 
trok aan het langste eind met 2-0.  

Hiermee had ASC in de eerste zes wedstrijden de gehele 
top vijf gehad met als resultaat vijf punten. Het herstel 
zou hierna volgen. Eerst was er een punt uit bij de Hul-
zense Boys, maar eigenlijk had dat een driepunter moeten 
zijn. ASC was heer en meester op het kunstgras van Hul-
sen, maar een domme rode kaart gooide roet in het eten. 
Het is de ploeg te prijzen dat ze er nog een punt uit heb-

ben gesleept.  

 
Op 1 november, onder nazomerse omstandigheden met 
een temperatuur van 21 graden, kwam OZC naar Dalfsen 
voor dé Vechtdalderby. Het werd een eclatante 5-1 zege 
voor ASC met als hoogtepunten een scorende debutant in 

de persoon van Jorden Volkerink en twee (!!!) doelpunten 
van Daan Dalhuisen. Een prachtige overwinning en opste-
ker naar de volgende wedstrijd. Ook deze werd thuis ge-
speeld tegen hekkensluiter Kloosterhaar. Deze tegenstan-
der had vorig seizoen vijf punten gekost, dus de Dalf-
senaren wisten wat ze te doen stond.  

 

De hele wedstrijd geconcentreerd 
zijn en zorgen dat de punten thuis 
blijven. Bij het slotsignaal stond 
een regelmatige zakelijke 3-1 over-

winning op het scorebord, een pri-
ma overwinning. Door de uitscha-
keling in de beker was de ploeg 15 

november vrij en speelde de don-
derdag ervoor een oefenwedstrijd 
uit tegen OWIOS en ook deze werd 
met 2-0 winnend afgesloten.  
Inmiddels is ons vlaggenschip na 
een moeizame competitieopening 

opgeklommen naar een 7e plaats 
op de ranglijst. Vijf punten achter 
de top vijf en vijf punten los van de 
degradatieplekken. De laatste paar 
wedstrijden smaken naar meer.  
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We speelden de hele wedstrijd zo goed dat MSC 

met 1-5 nog goed wegkwam. Na de overwinning 
tegen SVZW, waarin Danielle Visscher een ware 

plaag bleek voor de Twentse ploeg, en Marleen 
Holsappel liet zien een echte aanwinst te zijn, 
troffen we SC Stiens dat duidelijk een maatje te 
groot voor ons. Maar onze defensie met Mariska 
Lans, Anne Bremmer, Eva Dalhuisen en Esther 
Visscher wisten door hard te knokken de schade 
toch nog enigszins te beperken. Spits Rebecca 

Endeman stond op een eiland, net als Alie Tem-
pelman, die de bal daarom maar zelf ging halen. 

  Dames 1 

Nu we richting winterstop gaan, kan 
de conclusie zijn dat dames 1 bezig is 
met een prima seizoen. Wel is het zo 
dat we na negen wedstrijden nog 

steeds geen thuisoverwinning heb-
ben behaald. De punten worden 
vooral verzameld in uitwedstrijden 
en dit heeft geleid tot een knappe 7e 
plaats in deze competitie wat een 
goede prestatie mag worden ge-
noemd. 

 
Na de verloren openingswedstrijd tegen 
de beloften van PEC Zwolle waarover wij 
in de vorige nieuwsbrief schreven, stond nu de uitwed-

strijd tegen Lycurgus in Groningen op het programma. 
We vertrokken al vroeg met de bus richting het noorden 

op zoek naar het voor ons onbekende sportpark. Maar 
de zoektocht viel nog niet mee. Maar dan toch, na het 
passeren van een aantal hoge verkeersdrempels waar-
door onze comfortabele en stabiele busrit veranderde in 
een gelijkmatige reeks schokken, moest dat volgens de 
meesten van ons wel leiden tot de conclusie dat we wa-
ren aangekomen op sportpark West End, de thuisbasis 

van Lycurgus. 
En dat was ook zo. Over deze wedstrijd is elders  
geschreven dat door een sterk begin van ASC’62, met 
vier mooie doelpunten van Eva Visscher en een fraaie 
treffer van Susan Borger, wij deze wedstrijd hebben 
gewonnen. Lycurgus kwam nog dichtbij toen zij uit een 
vrije trap de 4-5 binnen schoten, maar dit bleek even 

later de eindstand te zijn. Ook omdat Dyonne Meijer-

man nog enkele doelrijpe schoten kon pareren en ieder-
een stapte dan ook opgewekt de bus in.  
Was het op de heenreis nog zo dat de motor en de airco 
van de bus zo’n kabaal maakten dat het stemgeluid van 
de inzittenden er bij wijze van spreken door werd  

overstemd, op de terugweg was het precies andersom. 
Hier is vast de basis gelegd voor de stunt van enkele 
weken later toen we koploper MSC uit en in Meppel  
volledig van de mat speelden. In deze wedstrijd  
debuteerde Danielle Pierik en volgens goed gebruik 
scoorde zij in deze wedstrijd. Bijzonder was dat Iris 
Boesenkool haar eerste doelpunt met het hoofd  

binnenkopte.  

 

Hoe vergaat het  ASC’62 dames 1 in de Eerste Klasse?..... deel 2  

 

De uitwedstrijd tegen OZC hebben we gewonnen en 

hadden we achteraf ook schriftelijk kunnen afdoen 
hoewel OZC toch nog bijna gelijk maakte. Het  

eerste uur wees niets in de richting van een  

dergelijke uitslag, maar een wedstrijd duurt 90  

minuten.  

De wedstrijd tegen HTC liet zien dat het voetballend 
steeds beter gaat maar het wedstrijdverloop tijdens 
deze middag kan in de zin ‘Hoe efficiëntie het  

verschil maakte’ worden samengevat.  

Ook de invallende en veel scorende Ingrid Lans kon 
het net niet vinden en het geluk bleek dit keer niet 
aan onze zijde. HTC leek gedurende de gehele  

wedstrijd rijp voor de sloop maar door twee keer 
gevaarlijk te zijn, namen zij toch de punten mee 
naar huis. Al met al is het een seizoen met veel 

spektakel en daarom is het zeker de moeite waard 
om één van onze wedstrijden eens te bezoeken. 
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Trainerspraat   
 

 

Sander Bakhuis, trainer van Pupillen D3 
 
Met twaalf punten uit negen wedstrijden staat D3 keurig in de middenmoot. 
Sander Bakhuis is één keer in de drie weken op donderdag verantwoordelijk 

voor het verzorgen van oefenstof voor de jongens. Maar liefst 15 spelers heeft 
hij dan onder zijn hoede. Het is tijd voor de trainer Sander. 
 
‘Een training voorbereiden doe ik zeker, echter niet helemaal tot in de puntjes. 
Het is namelijk altijd eerst maar eens afwachten wie er op komen dagen, haha.’ 
Als speler heeft hij zelf een hekel aan oefeningen zonder bal, alle oefeningen die 
hij geeft zijn daarom ook met een bal erbij. Van positiespel tot afronden, alles 

komt voorbij tijdens een training van Sander. Altijd afsluitend met een partijtje.  
 
Bij het voorbereiden van de oefeningen denkt Sander nog vaak terug aan de tijd dat hij zelf training 

kreeg van Ab Liefers. ‘Zonder meer de beste trainer die ik gehad heb, Ab wist altijd de juiste dingen te 
doen en te zeggen om het beste in spelers naar boven te halen. Verder heb ik natuurlijk van alle  
andere trainers ook wel wat geleerd.’  

 

Zelf speelt Sander momenteel in het vierde elftal 
van onze club. ‘Als linksbuiten ben ik een plaag 
voor elke verdediging, snelheid is vooral een  
wapen van mij, haha.’ Ik heb een seizoenskaart 
van FC Twente, daar ga ik met plezier heen. Als 
ik  

mezelf dan met een speler moet vergelijken dan 
komt Younnes Mohktar denk ik het meest in de 
buurt: klein, handig met de bal en hij pikt zijn 
doelpuntjes wel mee. Leuke speler om naar te 
kijken.  
 
Zijn mooiste moment als trainer moet volgens 

Sander nog komen, waar zijn trainerscarrière  
eindigt dat is ook nog een vraagteken. Het is  
namelijk het eerste jaar van Sander dat hij trai-
ner is. 
 
Uiteindelijk voetbalt Sander de komende tijd nog 
liever dan dat hij trainer is. ‘Fantastisch om sa-

men een overwinning te vieren waar je met  
z’n allen voor gevochten hebt.’ 
 
Vechten voor een overwinning, Sander probeert 
dit tijdens zijn trainingen over te brengen op de 
spelers van D3. ‘Maar uiteindelijk staat het ple-

zier voorop’. Aldus Sander ‘Younnes’ Bakhuis.  
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  De ASC’er: Herman Hoorn 
Naam: Herman Hoorn 
 
Bijnaam: Heb ik niet echt. Ze zeggen wel vaak: “Moet 
je Herman Hoorn”, of Hoorntie. 

 
Geboren: Ja, ben ik. Op 18-7-1970 in Nijeveen. Daar 
ben ik ook opgegroeid. Tot mijn 24e heb ik daar ge-
woond. In 1994 ben ik in Dalfsen komen wonen. 
 
Woonplaats: Dalfsen, ik woon in de Prinsenstraat. 
 

ASC’er sinds: Mijn zoon Leroy bij de kabouters 
kwam. Dat is ruim vijf jaar geleden. Sindsdien loop ik 
hier rond. Ik ben altijd leider van hem geweest, tot dit 
seizoen. Dat was in F4, E6 en E4. Nu zit hij in E1. Daar 
hebben ze hem omgetoverd tot keeper. Zelf ben ik 
vorig jaar begonnen als leider van het 3e. Dat doe ik 

nu dus voor het 2e jaar. 
 
Beroep: Ik ben internationaal chauffeur. Ik ga naar 
Noorwegen, Italië, Spanje, eigenlijk heel Europa door. 
Ik heb ook van alles vervoerd, zoals containers en heb 
op een autotransporter gereden. Nu volg ik ook een 
opleiding tot transportplanner. Machtig mooi vak dat 

logistiek. Op den duur wil ook nog een opleiding vol-
gen tot logistiek manager. 
 
Partner: Ik ben gescheiden. Met mijn ex heb ik twee 
kinderen, Chimène van 14 en Leroy van 10 jaar. Chi-
mène zit op hockey. 
 

Teams: Ik heb nooit gevoetbald. Ik kom uit Nijeveen, 
daar zat iedereen op korfbal. Ik dus ook. Dat heb ik 

tot mijn 18e gedaan, in totaal zo’n 10/12 jaar. Toen 
vond ik het een mooie sport om te doen, maar nu volg 
ik het niet meer. Over gemengd douchen doe ik geen 
uitspraken!  

 
Club Nederland: PSV. Dat is gekomen door mijn tijd 
in het leger. Ik was de privéchauffeur van Twan 
Scheepers, die toen bij PSV speelde. Topsporters die 
in het leger zaten hadden een privéchauffeur.  
Ik bracht hem bijna twee maanden lang naar de  
wedstrijden en trainingen. Dus toen keek ik veel bij 

PSV. Daardoor is dat mijn favoriete clubje geworden. 
 
Speler Nederland: Heb ik niet.  
 
Club buitenland: Ik vind Barcelona en Real Madrid 

mooie clubs. Ik volg verder alle clubs waar Nederlan-
ders spelen. Zoals bijvoorbeeld Porto met Martins Indi 

en Galatasaray met Sneijder. En met name Italiaans, 
Spaans en Turks voetbal. Ik heb Sport 1 en Fox Sports 
Eredivisie en Internationaal. Dus ik zie alles wel voor-
bij komen. 
 
Speler buitenland: Ik heb geen favoriete spelers. 

Degene die de meeste doelpunten maakt. 
 
Stadion: Dat van Barcelona. Ik ben er wel eens ge-
weest, maar niet met een wedstrijd. Ik ging er wel 
eens langs als ik met de vrachtwagen in de buurt was. 

 
Hetzelfde heb ik gedaan in Machester en Birmingham. 
Dan ging ik bij Manchester United en Birmingham City 
kijken. 

 
Tenue: Dat van ASC. Prachtig tenue. Verder boeit het 
me niet zo. Leroy en Chimène vinden het tenue van 
Barcelona mooi.  
 
Jeugdidool: Ik heb niet echt idolen, maar als ik er 
een moet kiezen dan ga ik voor Marco van Basten. Dat 

was een mooie voetballer, hij speelde altijd goed. He-
laas is hij veel te vroeg gestopt. 
 
Televisie: Ik kijk veel films, vooral thrillers. Die 
download ik zelf. De serie The Blacklist vond ik ook 
mooi. En ik kijk veel voetbal. 

 
Internet: Af en toe. Dan kijk ik www.startpagina.nl 
en www.ad.nl. 
 
Tijdschriften: Nee, lees ik niet en ben nergens op 
geabonneerd. 
 

Social media: Jawel. Twitter, Facebook en af en toe 
Tinder. Maar dat is de laatste tijd een stuk minder ge-
worden. 
 
Krant: Ik las altijd de Telegraaf, maar op dit moment 
heb ik geen krant. 
 

Vakantie: Ik ben dit jaar naar Turkije op vakantie 
geweest, 2 weken lang ultra all inclusive. Lekker beet-

je eten en drinken en aan het zwembad liggen. Verder 
ben ik onder andere in Mexico, Dominicaanse Repu-
bliek, Malta, Tunesië, Venezuela en Griekenland ge-
weest. Ik ga altijd naar bestemmingen waar de zon 

schijnt. In de toekomst wil ik graag nog een keer naar 
Australië, dat lijkt me een erg mooi land.  

 

http://www.startpagina.nl
http://www.ad.nl


 

 

Stolte BV, Veldkampje 5 
7722 TL Oudleusen  

  Lief en leed 

 
 
Hendrikus, beter bekend als Dieks, vind het jammer, maar de  
vermoeidheid en de ongemakken wegen niet meer op tegen het plezier. 

Op de tafel staat een boeket bloemen die hij kreeg van voorzitter Bert 
Visscher, als dankbetoon, niet alleen voor de kaartverkoop maar voor alle 
uren vrijwilligerswerk die Dieks heeft verricht voor ASC’62. 
 
De voormalige Scaniawerknemer (in november 1989 ging hij met de VUT) 
heeft zelf geen actieve voetballoopbaan achter de rug. Hoewel hij een 
paar jaar gevoetbald heeft begonnen zijn echte ASC-jaren pas later toen 

hij met zijn schoonvader mee ging om te helpen op het voetbalterrein in 
de Bellingeweer. 

“Eén veld en vijf voetballen”, vertelt Dieks, “daar moesten we het toen 
mee doen. De lijnen werden gemaakt met natte kalk, die zat in een klein 
bakkie, die moest je om de zoveel tijd bijvullen, dat ging allemaal niet zo 
snel.”  

 
De lijnen zijn nog steeds hetzelfde maar het voetbal is wel veranderd 
vindt Dieks. “Tegenwoordig zit er veel meer tempo in en ook de kleding 
en de voetbalschoenen zijn erg  veranderd en ASC is ook zo’n grote  
vereniging geworden.”  
Dieks ziet als voetballiefhebber veel wedstrijden op TV. Ook gaat hij af en 
toe naar PEC in Zwolle en als het uitkomt samen met meer rolstoelers in 

een rolstoelbus naar een wedstrijd verder weg. 
De meeste ASC-ers zullen hem kennen van de kaartverkoop, dit pakte hij 
weer op na het overlijden van zijn vrouw Fennie, zes jaar geleden.  
 
De verkoop van wedstrijdkaarten stamt al van lang geleden. Nog voordat 

Sportpark Gerner in 1969 werd aangelegd werd er al entree gevraagd 
voor de wedstrijd van het eerste elftal.  “Mooi rustig werk” vindt Dieks, 

“nooit geen gekke dingen gebeurt, het was allemaal goed te doen.” 
 
Dieks wil iedereen bedanken voor de mooie tijd die hij bij ASC heeft ge-
noten. En zo lang het lukt en het is mooi weer op zaterdag, stapt hij in 
zijn scootmobiel om op Gerner naar een wedstrijd te gaan kijken.  

 

Dieks is uitverkocht 
 
Hendrikus (Dieks) Lubbers  
(76) stopte onlangs met de 

kaartverkoop voor de wed-
strijden van Heren 1. 
  
Niet omdat hij het niet meer 
wil, maar omdat het niet meer 
gaat.  
Hij kan zijn rechterarm/hand 

niet meer goed gebruiken en 
het voortbewegen gaat door 
middel van een rolstoel. Naast 
deze lichamelijke beperkingen 
zijn het ook de (koude)  

weersomstandigheden  
die hem opbreken.  
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Kleedgebouw van ons, door ons   
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De nieuwbouw is zo goed als af…….. 
 

Zoals Bert Visscher al in zijn voorwoord schreef: “ Als het goed is worden 
de nieuwe kleedkamers op korte termijn in gebruik genomen. “  
De korte termijn in zijn voorspelling is inderdaad erg kort, vrijdagavond 21 
november wordt namelijk één kleedkamer door de ‘ 7 x 7 dames’  getest. 

Hopelijk pakt deze test goed want de zaterdag erna moeten er meer 
kleedkamers in gebruik worden genomen. Waar tijdens de bouwperiode 
beide verenigingen over en weer gebruik maakten van elkaars kleedruim-
tes, wil SV Dalfsen zaterdag 22 november haar kleedkamers officieel ope-
nen en kunnen de ASC-ers op die dag daar niet terecht.   
 

Christian Hartkamp is trots op ’zijn’ project, al is hij wel benieuwd naar wat 
de test van vrijdag oplevert. “ Het is trouwens niet alleen mijn project, 
maar ook van Arno (Sandink) en Robert (Westra).”  “En,”  Christian pakt 
zijn telefoon en leest 27 namen van ASC-leden op, “dit zijn de timmerlie-
den en de installateurs die de werkploegen vormen. Per ploeg zijn er altijd 
minstens twee timmerlieden en twee installateurs die ‘s avonds of op  

zaterdag het ‘ echte’  werk aan de kleedkamers doen.”  

Voor het ruige werk, zoals breken, slopen en graven werden/worden er 
elftallen ingeschakeld die een halve zaterdag mee komen helpen. “En ver-
geet de seniorenploeg (maandagmorgenploeg) niet, daarvan lopen er ook 
een aantal hier bijna de hele week rond.”   
 
Maar, als straks de nieuwe kleedkamers in gebruik zijn genomen, is de 
klus nog niet geklaard. Dan komt de bestaande lange gang (met de kleed-

kamers 7 t/m 13) en de andere bestaande ruimtes van het kleedkamerge-
bouw aan de beurt. En ook hier is heel wat werk te verzetten... 
 

 

Ook dit gebouw 
Was eigen werk 

 
Bert Visscher:  

“Voor de bouw geldt uitdrukkelijk 
dat we het met elkaar doen zodat 

we na afloop kunnen zeggen  
 

ook dit gebouw was eigen werk  
 
Dus mocht je nog ergens tijd vrij  
kunnen maken: Arno (Sandink) is 

het aanspreekpunt voor de  
vrijwilligers.” 
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planken                 zagen                   beugels 

                                                 haken                      klaar             het werkt!!        
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  Clinic door heren 1 Penaltybokaal 
Vrijdag 3 oktober was het weer tijd voor de 

jaarlijkse clinic van Heren 1 voor de E-, F- pu-

pillen en de kabouters. Maar liefst 78 kinderen 

namen deel aan de activiteiten. 

 

Onder leiding van Daan Dalhuizen begon de 

avond en werden paspoorten uitgereikt. De 

spelers en speelsters werden verdeeld over 

acht verschillende groepen. Hierna konden de 

verschillende oefenvormen, samengesteld door 

Marcel Bijlenga, Joren Drost en Harjan de Vel-

de, van start gaan.  

 

Per spel waren er twee selectiespelers aanwe-

zig voor de nodige begeleiding. De spelers de-

den aan het begin van de oefening zelf voor 

hoe de oefening uitgevoerd diende te worden, 

waarna de jeugd moeiteloos volgde. Bij het 

mikken op doel was het voor de kinderen niet 

heel moeilijk om het beter te doen als de spe-

lers zelf.  

 

Johan Lindeboom trachtte daar zijn alom ge-

prezen trap te laten zien aan de jeugd, maar 

faalde jammerlijk door de bal in plaats van in 

de kruising op de Gerner Marke te doen laten 

belanden.    

Hoe mikken op doel wél 

moet werd later duide-

lijk tijdens de penalty-

bokaal.  

De keepers moesten 

hun uiterste best doen 

om de jeugd van scoren 

af te houden. 

 

Hieronder de winnaars: 

 

F-pup.: Nick Linthorst 

E-pup.: Jasper v. Gelder 

D-pup.: Ryan Havinga 

C-pup.: Bram Paarhuis 

 

Mini-Miniebokaal (E+F): 

Marijke Schippers 

 

Maxi-Miniebokaal: 

Denise Meulman. 

 

Al met al was het weer 

een zeer geslaagde 

avond. Op naar volgend 

jaar! 

Jasper van Gelder met de keeper 

van Heren 1, Berry Roeberts 

 

Minie Koelewijn., naamgeefster  

van de  Mini en Maxi bokaal,  

samen met Denise Meulman  
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Kop ‘ em in  - door Geralt Weijdeman 

 

 

 

Telefoon: 0529 – 431384 
Fax: 0529 – 436517 
info@vanwijnenbouwdalfsen.nl 

Daniël van Oenen, bedankt voor je nominatie, ik zal hem proberen te vervullen.  

 

Mijn naam is Geralt Weijdeman en ben afgelopen zomer de dertig gepasseerd. Dat deed ik overi-

gens ook regelmatig met de vrachtwagen, en ben het dan ook niet eens met de maximum-

snelheid van tachtig op de Nederlandse snelwegen. Maar ja, mijn beroepsgroep wordt sowieso al 

door onze regering op de korrel genomen, want inhalen is ook om onbegrijpelijke redenen verbo-

den. De goede lezer heeft het al door, ik heb mijn levenservaring voornamelijk als trucker opge-

bouwd en met dat vak en het voetballen zijn best wat parallellen te ontdekken.  

Zo kom ik op zaterdag regelmatig op stoom, gaat het onderling communiceren niet al te zachtzin-

nig en eet ik na afloop trouw een gehaktbal. Afijn, genoeg over die dwarsverbanden, laat ik het 

eens even over mijn voetbalcarrière hebben.  

In mijn jeugd heb ik over het algemeen in de standaardelftallen gevoetbald, een periode waar ik 

met een goed gevoel op terugkijk. Zo staat de bruiloft van Herman Henniphof mij nog vers in het 

geheugen, net zo vers als de hondenstront die voormalig leider Edwin Jansen destijds op zijn 

‘paarse jassie’ had zitten. Ook aan A1 bewaar ik fijne herinneringen, zo lukte het onder meer om 

drie vrije trappen tegen Emst in het kruis te jassen.  

Naast het voetbal was het toch ook altijd gezellig, met leider Henk Zwinselman en trainer Johan 

van der Stouwe naar Terschelling bijvoorbeeld. Nog altijd heb ik een piep in m’n oren van het 

gesnurk van de eerste.  

Goed, na mijn roemruchte jeugdjaren ben ik overgeheveld naar de A-selectie, waarin ik vooral 

onder Ton Beumer een goede tijd heb gehad. Zo lukt het om kampioen te worden, en te promov-

eren.  

Ook vanwege het werk als vrachtwagenchauffeur heb ik het voetballen vervolgens op een wat la-

ger pitje gezet en ben ik in het vierde beland. Onder de vleugels van Martijn Slot ben ik wat kal-

mer geworden, en probeer ik achterin leiding te geven aan de defensie en de doelman, die ik ook 

onder mijn hoede neem. Inmiddels heb ik vaarwel gezegd tegen het internationaal chauffeuren en 

richt ik mijn blik weer naar boven. Met iets meer trainingstijd ligt er wellicht wel meer in het 

verschiet en neem ik vooral een 

voorbeeld aan Jos Klaassen, die 

het toch ook lukte om op latere 

leeftijd nog van grote waarde 

voor het eerste elftal te zijn. 

Goed, we zullen wel zien wat de 

toekomst brengt, eerst kop ik 

deze bal maar even door 

naar…...  Ian van Eerbeek,  

                       succes ermee!  
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HESSENWEG 105 
7722 SX OUDLEUSEN, DALFSEN 
TEL. 0529 471506 / FAX. 0529 471558 
INFO@LAARMAN-KOERIERS.NL 

Autoschade  Service Uppers 
Voltastraat 21, 8013 PM  Zwolle  
T 038 - 46 55 450 
F 038 - 46 52 724 
upperzwolle@asnmail.nl   

Waar is de bal?   
 

Erik Hop staat dit seizoen bij het derde elftal zijn mannetje. De centrale 

verdediger gaat door het vuur voor zijn trainer, de veelbesproken en alom 
gewaardeerde Jan Roo. Ook dit appeltje, tegen SCD'83, weet Hop eenvoudig 
te schillen. Maar heb je enig idee onder welk balletje zich de echte bal 

bevindt, die overigens door Hop vakkundig bij een vrijstaande  
middenvelder werd ingeleverd?  

Mail je antwoord naar arjanbosch@hotmail.com! Uit de goede antwoorden 
wordt een prijswinnaar geloot.  

tel:038%20-%2046%2055%20450
mailto:arjanbosch@hotmail.com


 

 

13 Seizoen 2014—2015,   22 november 2014   

Sponsoren   

Morrenhof-Jansen  
 
Nadat Morrenhof-Jansen BV al ettelijke jaren hoofdsponsor is van de drie dameselftallen bij ASC’62 is er met 
ingang van dit seizoen nu ook een pupillenteam dat in Morrenhof-Jansen-tenue het blauw-wit verdedigt. 

Klaas Jansen was zaterdag 27 september aanwezig op Sportpark Gerner om daar de F3-pupillen te voorzien 
van nieuwe shirts. Voor de wedstrijd tegen Rohda Raalte vond de officiële overhandiging van de shirts plaats. 
Alle pupillen kregen daarbij een handdoek van het Dalfser installatiebedrijf en voor Klaas Jansen was er een 
ingelijst shirt en voor mevrouw Jansen een boeket bloemen. 
 
 
Bouwbedrijf Bongers BV 
 

De jeugd heeft de toekomst, met deze woorden onderschrijft directeur Gert van Marle zijn sponsoring van het 
ASC C1-elftal. “In de toekomst hebben we nog veel goede sterke bouwvakkers nodig en sporten draagt zeker 
bij aan een gezond en fit lichaam”. 

De shirtsponsoring door Bongers BV is een uitbreiding op een al langer bestaande overeenkomst tussen  ASC-
62 en het bouwbedrijf. Van Marle wil, mede door zijn sponsoractie, de aandacht richten op samenwerken. De 
slogan van zijn bedrijf: ‘Bouwen doen we samen’ is in aangepaste vorm ook zeker van toepassing voor spor-

ters: Een goed team zijn, doen we samen. 
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Het verhaal achter Heren 9   
‘Ontzettend blij met de support van alle kanten’ 
 

Sinds september speelt er een uniek 

team op Sportpark Gerner. Want zijn 
het nou ASC’ers of SVD’ers? En seni-
oren of junioren? Over een uurtje 
vertrekt leider Hans Westerhof (27) 
deze zaterdagmiddag met zijn team 
naar nota bene zondagvereniging 
OVC’21. En als de kofferbak bij te-

rugkomst op Gerner weer geopend 
wordt, blijkt dat er naast tassen en 
ballen ook drie punten mee terug zijn 
gekomen. “Naar mijn eerlijke mening 
presteren we boven verwachting voor 
zo’n jonge groep”, zegt Westerhof 

over de voortreffelijke resultaten die 
het elftal naar een derde plaats op de 

ranglijst leidden. 
 
Vóór vertrek naar Ommen doet hij 
uitgebreid uit de doeken hoe de unieke samenwerking 
‘ST: ASC'62/Dalfsen 9’, zoals de ploeg officieel wordt 

aangeduid, tot stand kwam. Aanvoerder Jesse Ver-
kruijsse (20) schuift ook 
nog even aan. “De eer-
ste week moest ik direct 
een ASC-tenue aan. 
Toen werd ik wel een 
beetje raar aangekeken, 

en het voelde even on-
wennig. Maar dat heb ik 
allang niet meer. Ge-
noeg aardige gasten 

hier, gezellig sfeertje. 
Ik vind het hier wel 

mooi! Er wordt wel eens 
wat geroepen als ‘ga 
naar jullie eigen hok’, 
maar dat is aan de an-
dere kant precies zo. 
Daar kunnen we  
wel tegen.”                                          
 

Ook Westerhof voelt zich als een vis in het water aan 
deze kant van het fietspad. “Er wordt ontzettend veel 
georganiseerd binnen ASC. Ik vind dat echt gaaf. Het 
weekjournaal bijvoorbeeld, maar ook de beleving die er 
is op zaterdag. Een groot verschil is dat het bij SVD in 
de kantine rustiger is en dat de teams het daar meer 

onderling gezellig maken. ASC is veel meer letterlijk 

een vereniging. Maar laat ik vooral voorop stellen dat 
ik ontzettend blij ben met de support van alle kanten!”  
 
Laten we bij het begin beginnen. Op welk mo-
ment kwam de bal van Heren 9 aan het rollen? 
“Dit team is eigenlijk een initiatief van spelers die in-

middels drie seizoenen geleden in SVD A1 zaten. Dat 
was een erg grote selectie, waardoor sommige spelers 
niet veel aan voetballen toekwamen.  Zij  moesten het 
dus vooral van oefen- of bekerwedstrijden hebben.  
Deze jongens, voor wie plezier voorop stond, hebben 
toen uit alle hoeken en gaten spelers weggehaald om 
toch een A2-team bij elkaar te krijgen.  

 
 
 

 

 

Dat ging om jongens die al even gestopt waren of die 
überhaupt weinig gevoetbald hadden, en zelfs een 
meisje. Toen hebben ze mij als leider benaderd. Ik was 

als assistent betrokken bij A1 en had in eerste instantie 
maar weinig vertrouwen in het initiatief. Maar toen ik 
stiekem eens bij een training ging kijken, is het me 
ontzettend goed bevallen. Toen ik nog eens gevraagd 
werd heb ik dus toch toegehapt.”  
 
“Ik had in eerste instantie maar weinig vertrouwen in 

het initiatief” 
 
Het huidige Heren 9 is dus grotendeels al eerder 

als A2 door het leven gegaan?  
“Dat klopt. Ook SVD had in eerste instantie weinig ver-
touwen, maar wilde het team toch een kans geven. 

Daarover zijn toen heel duidelijke afspraken gemaakt. 
We werden voor een halfjaar ingeschreven om alles af 
te tasten, en die kans hebben we aangegrepen, want 
sindsdien mogen we het best een succes noemen. Tot 
dit seizoen de lastige kwestie kwam dat de helft over 
moest naar de senioren. Die moesten dus op zondag 
gaan voetballen.” 

 
En dat was een probleem? 
“Een heleboel jongens werken in de horeca, bij ’t Asje 
of De Snackcorner bijvoorbeeld. Bovendien willen de 
spelers die studeren vaak op zondagmiddag weer aan 
de slag. Ook zagen veel jongens het niet zitten om na 

een avondje flink stappen op zondagmorgen om 10:00 

uur in de kou aan de aftrap te verschijnen. Toen heb-
ben we al in een heel vroeg stadium bij SVD aange-
kaart dat we graag een zaterdagteam wilden worden. 
Dat zie je in de buurt ook veel gebeuren, dus zijn we 
echt een beetje op onderzoek uitgegaan. Vanmiddag 
spelen we bijvoorbeeld tegen OVC’21, dat officieel ook 

een zondagvereniging is. Het lijkt wel een landelijke 
trend, en ook wij hadden best een redelijke argumen-
tatie om naar de zaterdag te willen. Anders zouden 
veel jongens zich immers af moeten melden. Toch 
heeft SVD in eerste instantie ‘nee’ gezegd.”  
 
 

 

 

Aanvoerder Jesse Verkruijsse 
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ST:ASC’62/Dalfsen 9   
“Richting de toekomst lijkt het me goed om de 

jeugd helemaal samen te laten spelen”  

 
Waarom? 
“Omdat het toenmalige bestuur bang was dat daardoor 
de doorstroming naar het zondagvoetbal en daarmee 
naar het eerste elftal erg zou verminderen.  
Bovendien vonden ze het moeilijk om een zaterdagtak 
richting ASC te communiceren. En die standpunten be-

grijp ik heel goed, maar onze jongens waren daar na-
tuurlijk in eerste instantie wel kwaad om. Ook dat is lo-
gisch, omdat het team echt voor het plezier speelt. Er 
lopen zeker aardige voetballers, maar geen potentiële 
selectiespelers.  
Het argument van de doorstroming vond ik dus wat 
overtrokken. Het was dan ook een moeilijke taak om 

met het slechte nieuws naar de groep te gaan. Toen ik 

het uiteindelijk vertelde waren ze zo pissig dat ze zich 
terplekke hebben afgemeld.”  
 
“Toen ik het vertelde waren 
ze zo pissig dat ze zich ter-
plekke hebben afgemeld” 

 
 
Maar daar houdt het verhaal gelukkig niet op 
“Zeker niet, want een dag later belde het bestuur. ‘Wat 
hier de bedoeling van was’. Toen heb ik de situatie heel 
duidelijk uitgelegd. Dat ik het team verteld had hoe de 

vork in de steel zat en dat ze als gevolg dit besluit had-
den genomen. Daar waren ze natuurlijk niet blij mee, al 
ging het allemaal heel netjes hoor. Ze respecteerden het 
besluit, maar wilden toch nog eens opnieuw naar de 
zaak kijken. Dat was natuurlijk een hele opluchting. 

Toen heeft Wim van der Vegt uiteindelijk het contact 
gelegd met ASC, met de vraag of er in de combinatie 

niet iets mogelijk was.” Het hoofddoel was namelijk dat 
het team gewoon samen kon blijven spelen. Er was veel 
moeite gedaan om genoeg spelers bij elkaar te krijgen, 
en het zou zonde zijn als dat nu weer uit elkaar zou val-
len. Toen hebben we met het team bij elkaar gezeten, 
met delegaties van beide besturen, en dat was eigenlijk 
hartstikke leuk. Al kon ASC ook niet zomaar garanderen 

dat het hele team intact zou blijven. Want een vereni-
ging in een vereniging kon natuurlijk ook niet de bedoe-
ling zijn.” 
 
Maar het is toch goed gekomen. 
“Uiteindelijk zijn de afspraken gemaakt zoals ze er nu 

liggen, en daar ben ik heel blij mee. Omdat ons team 

voor ongeveer fifty-fifty bestaat uit senioren en jongens 
die nog in de junioren mogen uitkomen, is besloten om 
de junioren SVD-lid te laten blijven. Als de nood aan de 
man komt moeten die daar de A1 aanvullen. Vandaag 
doen er bijvoorbeeld twee jongens met A1 mee. Onze 
senioren zijn daarentegen ASC-lid geworden, en zij heb-

ben de verplichting om andere ASC-teams aan te vullen. 
Dus een heleboel van mijn spelers hebben ook in andere 
ASC-teams al wedstrijden achter de rug. Net zoals ande-
re senioren al eens met ons hebben meegedaan. André 
(Ekkelenkamp, red.) en Wim hebben uiteindelijk met 
enige haast het technische gedeelte in gang gezet bij de 
KNVB en ook daar werd ons plan gelukkig goedgekeurd.” 

  
 
 

Waaraan zien we dat Heren 9 een combiteam is?  
“Op papier zijn we een samengesteld team, maar we 

spelen onder de vlag van ASC. Dus dat betekent dat we 
van ASC de ballen en een scheidsrechter krijgen, hoewel 

we soms wel in de kleedkamer van SVD zitten. We trai-
nen op maandag en donderdag, bewust om van beide 
clubs één avond te hebben. We proberen wat dat betreft 
wel echt vanuit allebei de kanten te werken. Volgens mij 
kijkt iedereen daar nu heel positief tegenaan. Dat komt 
ook omdat het goed loopt. Het team is enthousiast, en 
de spelers zijn er eigenlijk altijd. Ik ben blij dat wij aan-

tonen dat beide verenigingen hier voordeel van hebben.” 
 
En ook voor de shirts is er een mooie 
 combiconstructie. 
Wim en André hebben Albert Huisjes benaderd, omdat er 
toen al sprake van was dat hij de nieuwe Albert Heijn 

ging runnen. Hij is natuurlijk SVD’er in hart en nieren, 

maar wilde geen kant kiezen. Die link was dus heel snel 
gelegd, en hij zag er zelf ook wel wat in om dit team te 
gaan sponsoren. Naar tenues hebben we lang gezocht. 
We wilden natuurlijk geen SVD-tenue, maar ook niet één 
van ASC. Vervolgens hebben we shirts van omliggende 
verenigingen bekeken om overeenkomsten te vermijden. 

Een praktische overweging dus. Toen zijn we uiteindelijk 
op de huidige kleuren (zie foto, red.) gestuit, omdat we 
ze in de eerste plaats heel erg mooi vinden, maar daar-
naast zit er ook een speciale gedachte erachter. Het 
donkerrood/paars  is namelijk het SVD-rood en het ASC-
blauw, en het lichtblauw van het broekje en de sokken is 
de Albert Heijn-kleur.  

 
“Het donkerrood is het SVD-rood en het ASC-blauw, het 
lichtblauw van het broekje en de sokken is de  

Albert Heijn-kleur” 
 
En wat betekent deze zet voor de toekomst?  

“We hebben onlangs nog met beide jeugdbesturen om 
tafel gezeten om te kijken naar de aantallen in de jeugd. 
Stel dat beide verenigingen net geen extra elftal kunnen 
maken, dan kun je er nu al over praten om dat samen te 
voegen. Persoonlijk zou ik dat heel goed vinden, en vol-
gens mij komt er ook steeds meer support voor. De 
haat, nijd en vijandigheid is er gelukkig wat vanaf.  

 
Ik hoop dat mijn team 
er een mooi voorbeeld 
van is dat samenwerken 
heel goed kan. Door 
snel, eerlijk en open te 

communiceren tussen 

de verenigingen zijn er 
uitstekende oplossingen 
mogelijk. Dat kunnen in 
eerste instantie combi-
natieteams blijven; 
richting de toekomst 

lijkt het me goed om de 
jeugd helemaal samen 
te laten spelen.  
Te beginnen bij de A’s 
en de B’s omdat ze daar 
het krapst zitten.”                                                                     
                                       Leider Hans Westerhof 
 
 

 

 



 

16 Seizoen 2014—2015,   22 november 2014   

Puzzle  
 

Grote paniek bij ASC'62, Harrie Ponsteen is zijn gehaktbal kwijtgeraakt. Burgernet is ingeschakeld 

en de politie heeft inmiddels een technisch sporenonderzoek opgestart. Witte tenten staan op-

gesteld op veld C en niet alleen Gert, maar ook Herman helpt mee met zoeken. Harrie wordt onder-

tussen al wat kribbig en laat met wilde armgebaren weten dat als zijn gehaktbal niet meer terug 

komt hij een ex- en importverbod voor het clubgebouw instelt. Word jij de held van ASC'62 en weet 

jij de bal van Harrie terug te vinden? Mail het goede antwoord naar arjanbosch@hotmail.com  

Vacatures 

Vrijwilligers voor de kaartverkoop 

op zaterdagmiddag bij thuiswedstrijden van 

Heren 1. 

 

 

Op dit moment beschikken wij niet over een ac-

tuele lijst van vacatures voor vrijwilligers. Dat 

wil niet zeggen dat er geen vacatures zijn, 

vrijwilligers heb je altijd nodig en kun je niet 

genoeg hebben. 

De vrijwilligerscommissie zorgt voor het uitvoer-

en, evalueren en bijstellen van het vrijwilligers-

beleid, dus ook voor het werven, selecteren en 

begeleiden van de vrijwilligers. 

 

Voor informative over openstaande vacatures 

kan contact opgenomen worden met Daniël van 

Oenen van de vrijwilligerscommissie. 

mailto:arjanbosch@hotmail.com


 

17 Seizoen 2014—2015,   22 november 2014   

Trainerscursus    
 
Beter leren voetballen leidt tot meer spelplezier 
 

In navolging van de trainerscursus voor het begeleiden van mini-pupillen 

volgden onlangs acht E-pupillen-trainers een op deze leeftijdsgroep afge-

stemde training. 

Bernard Aalbers, Marcel Bijlenga, Ronald Bronger, Lejo van Dommelen, 

Rick van Faassen, Stefan Gort, Silvan Kloppenburg, Ruben Zielman en 

Mees Bartels deden de zogenoemde “Tjerja’s training”, gegeven door Pe-

ter Neuteboom, die eerder dit jaar ook de mini-pupillentraining verzorgde. 

De vierde en laatste avond was Tjerja Knaken zelf aanwezig namens de 

Twentsche Voetbalschool om zelf zijn speciaal ontwikkelde programma 

voor het ontwikkelen en trainen van voetbaltrainers te instrueren. 

  

Tjerja Knaken is als trainer aangesloten bij  de Twentsche Voetbalschool, 

een voetbalschool die in bijna tien jaar is uitgegroeid tot een organisatie 

die naast het geven van techniektraining diverse sport- en vakantieactivi-

teiten aan kinderen biedt. 

Knaken ontwikkelde de professionele oefenstof die door gediplomeerde 

trainers geïnstrueerd kan worden aan trainers/vrijwilligers bij voetbalvere-

nigingen. 

 

De theorie die de cursisten krijgen aangeboden wordt dezelfde avond op 

het veld toegepast op de eigen E-teams. Op deze leeftijd (9 en 10  jaar) 

ligt de nadruk op het aanleren van techniek en het behouden van de aan-

dacht, inzicht en samenspelen komen later aan de orde.  

Hierbij is ‘Loopt het, Lukt het, Leeft het’ een handige stelregel de trainer.   

Loopt het: gebeurt er iets, zijn ze bezig, snappen ze de uitleg;  

Lukt het: wordt de oefening uitgevoerd zoals bedoeld, of is het te moeilijk 

of te gemakkelijk; 

Leeft het: is het een leerzame oefening en leeft het. 

 

Deze en andere theorieën en handige tips en oefeningen werden op de 

laatste avond, 4 november jl. nog één keer behandeld door Tjerja Knaken 

en Peter Neuteboom waarna alle deelnemers het bijbehorende certificaat 

ontvingen. Hiermee kunnen ze een waardevolle bijdrage leveren aan de 

serieuze aanpak van ASC’62 om goed voetbal te kunnen bieden door en 

voor haar leden.   

Bernard Aalbers,  

Marcel Bijlenga,  

Ronald Bronger,  

Lejo van Dommelen,  

Rick van Faassen,  

Stefan Gort,  

Silvan Kloppenburg,  

Ruben Zielman  

en Mees Bartels  zijn de 

onlangs gecertificeerde 

jeugdtrainers voor de E-

pupillen bij ASC’62. 
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ASC-Commissie: De communicatiecommissie 

Hou ons op de hoogte! 
Wij zoeken inhoud voor www.asc62.nl, de website van onze vereniging!  
De afgelopen periode heeft de website een likje verf gehad, waardoor de homepage weer goed geordend is, 

en met name de wedstrijdverslagen weer prominent in de schijnwerpers staan. Een mooie aanleiding om de 
draad van die verslagen opnieuw op te pakken. Als hechte club is het immers goed en leuk om elkaar op de 
hoogte te houden. Dus wijs in je team nog deze week een aantal auteurs aan, die roulerend een stukje kun-
nen tikken. Of neem dit als leiding op je. En schiet er ook even een fotootje bij!  
Het nieuwe, algemene mailadres waar jullie al je foto's en berichten naartoe mogen sturen is: in-

box.asc62@gmail.com. Dat adres is ook bereikbaar via ‘tip de redactie’ op asc62.nl. Wij zorgen dan dat je  
inzending spoedig via site, en eventueel Facebook, Twitter en/of nieuwsbrief verspreid wordt! 

Uiteraard ontvangen we ook graag 'gewone' nieuwtjes of berichten. Bij voorkeur weer met foto. Dat alles 
naast de teams natuurlijk net zo graag vanuit bestuur, commissies of welke ASC-gerelateerde tak dan ook.  
We zijn benieuwd naar jullie bijdragen!  
 
Met sportieve groet, 
De Communicatiecommissie 

Kristian Giesen, Wiltjo Koster en Bea Slotman 

Bedankt Henk! 
Mede namens de enthousiaste medewerking van Henk Meulenbelt, op wie wij menig 
zaterdag een beroep hebben gedaan, staan (bijna) alle teamfoto’s weer op de site.  

Wat doet de Communicatiecommissie? 
 
De communicatiecommissie wil de aandacht vestigen op ASC’62 en op 

de door haar georganiseerde activiteiten. Wij willen graag promoten 
dat we een vereniging zijn die betrokkenheid uitstraalt, maar die ook 
betrokken wil zijn. Leden onderling, die elkaar steunen en er zijn voor 
elkaar, en die er ook zijn voor de vereniging wanneer dat nodig is.  
Onze doelstelling: mensen het gevoel geven dat ASC’62 een leuke vereniging 
is om lid van te zijn of worden. Dat doel willen we bereiken door gebruik van  
onze website: www.asc62.nl, Facebook, Twitter de (digitale) Nieuwsbrief en  

lokale media. En u/jullie kunnen ons daarbij helpen! 
 
Facebook en Twitter zijn de snelle nieuwsverspreiders.  
Binnen de vereniging is er een eigen facebookpagina, die via een button op de 
homepage van ASC.nl te bereiken is. Hier worden berichten van de website,  
foto’s en andere berichten gepubliceerd.  

Twitter spreekt wellicht voor zich, vooral onder de jeugd zullen er weinigen zijn  

die hier niet mee bekend zijn. Twitter kan natuurlijk leuk en geestig zijn, maar  
kan ons ook van pas komen om snel de laatste tussenstanden of nieuwtjes te  
verspreiden.  
Hoewel de schrijvende pers steeds minder belangrijk lijkt te worden, blijft dit  
toch een nuttig en vertrouwd medium. Een stuk minder snel dan de digitale  
nieuwsbronnen, maar wel met een vertrouwd en blijvend karakter. Bovendien 

 bereiken we zo een breder Dalfser (en omstreken) publiek, net als via de digi- 
 tale kanalen van de lokale media.   
 
De ASC’62-Nieuwsbrief bestaat al een jaar of vier en is opgezet door Wouter Dijk 
en Arjan Bosch. In die vier jaar is de omvang uitgegroeid tot een rijke bron van  
nieuwtjes, interviews, puzzels en verhalen, met een zeventallige redactie die vijf 
keer per seizoen een nieuw exemplaar uitbrengt.  

Iedere uitgave bevat een aantal vaste rubrieken en er wordt ingehaakt op de 
actualiteit. In het clubgebouw ligt altijd een aantal exemplaren en via de website  
kun je de nieuwsbrief thuis downloaden en rustig digitaal lezen.  

Op verzoek wordt bovendien een nieuwsbrieflink naar jouw emailadres gestuurd,  
net als naar alle e-mailadressen die bij ons bekend zijn via het systeem Sportlink. 
 

Om al deze communicatiekanalen te vullen en up-to-date te houden, kunnen we jullie hulp goed gebruiken. 
Tips voor onderwerpen of kopij kunnen naar inbox.asc62@gmail.com, of via de knop op de website (tip de re-
dactie). Natuurlijk kan er ook contact gelegd worden met één van de commissie- of redactieleden, te weten: 
Arjan Bosch, Kristian Giesen, Wiltjo Koster, Bart Lindeboom, Bea Slotman, Arjen Stokvis en Brian Stokvis.  
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 9 herenteams, 4 damesteams,  8 juniorenteams,  

19 pupillenteams, 7 mini-pupillenteams. Naast de actieve  sporters heeft de vereniging vele vrijwil-

ligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in 

social en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitgangspunt van de vereniging is om met plezi-

er de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op het behalen van 

prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de tegen 

stander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel.” 

Clubinformatie 

 

BESTUUR VOETBAL 

Voorzitter: Bert Visscher 

  0529 432 676 / voorzitter@asc62.nl 

 

Secretaris: Carolien Pasman 

  0529 435 606 / secretaris @asc62.nl 

 

Ledensecretaris: Elleke Laarman 

  0529 433 779 / elleke.laarman@ziggo.nl 

 

Voetbalzaken:  André Ekkelenkamp 
  voetbalzaken@asc62.nl 
                          

Informatie opzeggen voetbal 

Voor 1 juli met een opzegtermijn van vier weken (dus voor 1 juni) bij de  

ledensecretaris. 

 

Verhuizen en andere wijzigingen: doorgeven aan de  ledensecretaris. 

Prinsenstraat 25  
7721 AH Dalfsen  
T: 0529 - 431329 
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